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Svar på interpellation från Olle Moln 
Teike (SD) – Neddragning av busslinje 
116 

I en interpellation ställer Olle Moln Teike (SD) följande frågor avseende 

Neddragning av busslinje 116: 

 

1) Anser du att denna förändring är en kvalitetsförbättring? 

2) Har Habo kommun fått vara delaktig och lämna synpunkter innan beslut 

togs? 

3) Hur motiverar du förändringen till de som får sina hållplatser indragna? 

 

Följande svar ges på Olle Moln Teikes frågor: 

 

Jönköpings Länstrafiks uppgift är att säkerställa trafikförsörjning året runt. Då 

vägsträckan längs linje 116 har klassats ned av Trafikverket och exempelvis 

snöröjning inte garanteras på ett sådant sätt att trafikförsörjningen säkerställs har 

delar av linjen behövt dras om, vilket även kommunicerats med kommunerna. 

 

Jönköpings Länstrafik har fört en dialog med Habo kommun och med Mullsjö 

kommun innan besluts tog i frågan. 

 

Se svar på fråga 1. Upprätthållande av trafikförsörjning året runt med en tidtabell 

som man som resenär kan lita på är en grundbult för att man ska välja att åka 

kollektivt. 

 

 

 

Marcus Eskdahl 

Ordförande i nämnd för trafik, infrastruktur och miljö 


